
Raadsgriffier gemeente Hellevoetsluis 
T.a.v. College van Burgemeester en Wethouders 
  
Geachte griffie, n.a.v. uw mail en de reeds gestelde vragen van Groen Links, wil ik u, 
namens de fractie van de PvdA vragen,  de onderstaande vraag  hieraan toe te voegen.  
  
In de afgelopen periode zijn oplaadpalen geplaatst, hetgeen de fractie van de PvdA 
toejuicht  en het verlagen van CO2 uitstoot ten goede komt. Er zijn echter problemen 
ontstaan rond de locatie Martin Luther Kinglaan 117, ondersteund door bezwarencommissie 
en uw college heeft besloten om deze laadpaal te verplaatsen. De huidige locatie lijkt 
inderdaad ongelukkig gekozen. Groen Links heeft hierover reeds vragen gesteld. 
  
Wat de fractie van de PvdA echter het meest van belang vindt is,  dat er overleg plaats vindt 
vooraf: via bewonersparticipatie en het wijkbeheer. Wat wij begrijpen is, dat eveneens m.b.t. 
deze nieuwe verplaatsing niet vooraf gecommuniceerd met de buurt. Middels een schrijven 
nr. 2015024403 d.d. 29 juni 2015 wordt de nieuwe locatie meegedeeld, waarbij de 
omwonenden in de gelegenheid worden gesteld om bezwaar te maken.  Naar aanleiding van 
reacties uit de buurt, vragen wij u het volgende: 

- Kan bij een volgende procedure afgesproken worden, dat bij de keus van een locatie 
in een woonbuurt,  het wijkbeheer betrokken wordt en vooraf overleg gevoerd wordt 
met de omwonenden? 

  
Vriendelijke groet, 
  
Namens de fractie van de PvdA Hellevoetsluis 

  
Hennie Wiersma-den Dulk 

  
 

 


